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Звіт 

постійної комісії Криворізької міської ради VII скликання 

з питань комунального господарства, транспорту та зв’язку 

У своїй діяльності постійна комісія керується Конституцією України, 

Законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про статус 

депутатів місцевих рад», Регламентом роботи міської ради, Положенням про 

постійні комісії Криворізької міської ради та планами роботи. 

Ефективність роботи комісії, якість її рішень та рекомендацій передусім 

забезпечується рівнем фахової підготовки її кадрового складу. До складу 

постійної комісії входять 10 депутатів із 6 депутатських фракцій, груп, 1 

позафракційний депутат. Зміни в її складі протягом звітного року не 

відбувалися. 

Основними принципами, якими керуються члени комісії у своїй 

діяльності, є законність, гласність, толерантність, колективне обговорення 

питань та прийняття рішень. 

Відповідно до Положення про постійні комісії Криворізької міської ради 

постійна комісія розглядала питання, пов’язані зі станом житлово- 

комунального господарства, попереднім розглядом та узгодженням 

нормативних актів і проектів програм, підготовкою пропозицій щодо 

оптимізації функціонування житлово-комунального господарства, за станом і 

розвитком транспортної галузі, зв’язку, розглядала інші питання в межах 

повноважень. 

Постійна комісія здійснювала свою діяльність у формі засідань, у яких 

брали участь представники виконкому міської ради, політичних партій міста, 

засобів масової інформації, громадських організацій, депутати районних у 

місті рад, мешканці міста, керівники комунальних підприємств. 

Члени комісії приймають активну участь у роботі постійної комісії та 

пленарних засіданнях міської ради. Загальний відсоток присутності членів 

комісії на засіданнях у 2017 році склав 81,3. 

За звітний період на 18 засіданнях постійною комісією з питань 

комунального господарства, транспорту та зв’язку було розглянуто 79 питань 

за планом роботи комісії та питань, що відносяться до профілю її діяльності. У 

2017 році постійною комісією розглянуто 1178 проектів рішень, що були 

винесені на розгляд пленарних засідань сесій міської ради, з них 50 

профільних. 

Постійною комісією ведеться робота консультативного та методичного 

характеру. Співпраця депутатів постійної комісії будується на засадах 

рівноправності, взаємної поваги і націлена, насамперед, на забезпечення 

зростання рівня економічного розвитку міста. • 

Комісією напрацьовано на засіданнях постійних комісій 43 доручення, 

рекомендації, про виконання яких заслуховувались інформації та надавались 

роз’яснення щодо: 
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- роботи міського автобусного маршруту загального користування №34 

«вул. Ямальська - вул. Уточкіна»; 

- безоплатного проїзду пільгових категорій громадян у міському 

пасажирському транспорті; 

- плати за рекламу, яка розміщена на тролейбусних опорах; 

- розгляду можливості застосування проїзних квитків для творчої 

категорії учнів міста з урахуванням досвіду інших міст України; 

- подальшої перспективи розвитку комунального підприємства 

«Міжнародний аеропорт Кривий Ріг» Криворізької міської ради та доцільності 

ремонту його готелю; 

- роботи міського пасажирського транспорту; 

- пільгового проїзду учасників бойових дій у міському комунальному 

транспорті; 

- вивчення можливості застосування 50% пільги на проїзд у міському 

комунальному транспорті учням загальноосвітніх навчальних закладів, 

починаючи з 1 вересня 2017 року, у т.ч. із використанням проїзних білетів, із 

урахуванням досвіду інших міст України; 

-  кількості дітей, які потребують безкоштовного перевезення до 

загальноосвітніх навчальних закладів та можливості забезпечення їх проїзними 

квитками”; 

-  кількості укладених договорів КП «Міський тролейбус» та 

«Швидкісний трамвай» з операторами телекомунікацій та іншими суб'єктами 

господарювання на спільне використання об'єктів інфраструктури 

комунальних підприємств; 

- проведення необхідних заходів (створення ремонтних баз, закупівля 

необхідного обладнання для проведення ТО, тощо) для забезпечення належної 

роботи тролейбусів і автобусів, що планується закупити; 

- розгляду можливості організації виїзного навчання депутатів міської 

ради на КП «Міжнародний аеропорт Кривий Ріг» Криворізької міської ради; 

- кількості наданих КП «Криворіжавтотранс» послуг із зазначенням 

суб'єктів отримання цих послуг та пропускної спроможності з проведення 

технічного контролю транспортних засобів; 

- перспектив розширення тролейбусного парку та його оснащення; 

- запровадження автоматизованої системи обліку оплати проїзду в 

міському комунальному транспорті загального користування; 

- виділення коштів на придбання та встановлення 65 приладів GPS 

навігації на рухому складі КП «Швидкісний трамвай»; 

- виконання доручень, наданих під час засідання тимчасової робочої 

групи з питання введення зупинки потягів швидкісного трамвая на станції 

«Вовнопрядильна» для висадки пасажирів; 

- організації пасажирських перевезень автоперевізниками із залізничних 

вокзалів ст. «Кривий Ріг-Головний», «Кривий Ріг» та з житлового масиву 

поблизу психоневрологічного диспансеру; 

- результатів розгляду питання вдосконалення маршрутної мережі 

м.Кривого Рогу в бік житлових масивів Макулан, Гданцівка та Всебратське; 
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- роботи міського автобусного маршруту загального користування 

№246 «Центральний ринок Центрально-Міського району — вул.Дюма»; 

- переліку перехресть доріг для приведення їх у належний стан для 

людей з обмеженими можливостями; 

- обслуговування та утримання вул.Станкової; 

- проведення інвентаризації наявної технічної документації на житлові 

будинки; 

- підготовки роботи притулку для безпритульних тварин; 
- утилізації нечистот та всіх видів відходів, у тому числі люмінесцентних 

ламп; 

- забезпечення всіх будинків (у тому числі ОСББ) технічною 

документацією; 

- розгляду можливості збільшення обсягів фінансування для 

проведення конкурсу «Мій дім ОСББ», у зв’язку зі зростанням кількості 

створених ОСББ. 

Одними з основних напрямів діяльності комісії є галузі транспорту та 

зв’язку, благоустрою та житлово-комунального господарства. 

Для життєзабезпечення міста вчасно прийнято дуже важливі програми, 

які спрямовані на розвиток житлово-комунального господарства, безпеки 

дорожнього руху, утримання об’єктів та елементів благоустрою тощо. 

Так, завдяки своєчасному прийняттю Програм, нам в галузі безпеки 
дорожнього руху вдалося забезпечити: 

- безперебійну роботу світлофорних об’єктів; 
- постійне освітлення міста в темну добу без переходу на «черговий 

режим»; 
- додаткове освітлення 16-ти нерегульованих пішохідних переходів 

світлодіодними світильниками для забезпечення безпеки дорожнього руху в 
темну добу; 

- нанесення дорожньої розмітки пішохідний перехід за допомогою 
холодного пластику, в першу чергу в районі шкіл та садочків, понад 130 
пішохідних переходів; 

- ремонт понад 200 доріг, з яких 25 внутрішньоквартальні та 20 вулиці 
приватної забудови, в тому числі: вулиці Крутогірна, Алмазна, Чудська, 
Дишинського, Фабрична (від кільці КЦРЗ до вул. Електрозаводська), тощо; 

- виконання капітального ремонту мереж зовнішнього освітлення в 

районних парках «Руданівський» і «Північний», парку культури і відпочинку 

імені Богдана Хмельницького, у скверах «Суха Балка» на вул. Невській, 

«Шахтарський» на вул. Січеславській, на вул. Ватутіна за пам’ятником 

Богдану Хмельницькому, біля кінотеатру «Космос», на бульварі Маршала 

Василевського зі встановленням енергозберігаючого зовнішнього освітлення і 

так далі. 
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Завдяки своєчасній розробці проектно-кошторисної документації на 

замовлення управління благоустрою та житлової політики виконкому 

Криворізької міської ради, в поточному році організовано виконання робіт з 

капітального ремонту доріг на вул. Волгоградській та вул. Сергія 

Колачевського. 

А також розпочато роботи з капітального ремонту дороги на вул. Толстого 

(від вул. Української до вул. Купріна). 

В галузі благоустрою вдалося забезпечити: 

- благоустрій та озеленення 73 парків, скверів, місць відпочинку та 

зелених зон; 

- продовження інвентаризації зелених насаджень в парках; 

- ліквідацію стихійних сміттєзвалищ; 

- виконання поточного та капітального ремонту будівель і споруд 

Центру гуманного поводження з безпритульними тваринами, придбання 

меблів, обладнання (в тому числі операційне), медикаментів, корму, тощо. 

З метою обліку та контролю за популяцією тварин в місті між виконкомом 

Криворізької міської ради та громадською організацією «Міжнародні системи 

реєстрації», підписано Меморандум про співпрацю. Згідно моніторингу 

чисельності безпритульних тварин на некомерційній міжнародній платформі 

animal-id.info в місті Кривому Розі зареєстровано 6 911 собак. 

Ураховуючи, що оплатити вартість більшості необхідних робіт 

співвласники багатоквартирних будинків не в змозі, у місті постійно 

ініціюються різноманітні Програми, спрямовані на надання допомоги в 

утриманні будинків у належному стані та збереження їх експлуатаційних 

властивостей (фінансуванні капітальних ремонтів житлового фонду, 

впровадження енергозберігаючих заходів, тощо). Так в місті на сьогоднішній 

день працює дві Програми, а саме: 

- програма підтримки ОСББ. У 2017 році в конкурсі прийняло участь 110 

ОСББ, 25 з яких вийшли переможцями. В будинках переможців виконано 

ремонт покрівель, внутрішньоквартальних систем теплопостачання та 

електропостачання. 

- у програмі «Теплий дім» прийняло участь 142 учасника, з яких 95 

вийшли переможцями. В будинках переможців виконано заміну вікон, ремонт 

та ізоляцію внутрішньоквартальних систем теплопостачання, ремонт системи 

електропостачання. 

Варто зазначити, що депутати міської ради Абрамова Валентина 

Володимирівна та Немченко Андрій Миколайович входять до складу 

конкурсних комісій проектів «Теплий дім» та міні - проектів «Мій дім - ОСББ» 

та приймають участь у визначенні переможців конкурсу. 

Хочеться зауважити, що конкурс «Теплий дім» набув розголосу серед 

мешканців багатоквартирних будинків та привабив значну кількість бажаючих 

прийняти в ньому участь в 2018 році. 

Так, завдяки виконання заміни вікон та дверей в місцях загального 

користування, майже в 100  багатоквартирних  житлових  будинків стало знач- 
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но тепліше в під’їздах, отже і в квартирах мешканців. Мешканці будинків, які 

обладнані приладом обліку теплової енергії, мали змогу відчути крім 

зазначених переваг, зменшення сплати за послугу з теплопостачання через 

економію теплової енергії близько 2-5%. 

Слід добавити, що в цих будинках також значно покращився естетичний 

вигляд, створено комфортні умови проживання. 

У звітному періоді за рахунок міського бюджету виготовлено проектно- 

кошторисну документацію на капітальний ремонт на 5 гуртожитків, в яких 

мешкають соціально-незахищені версти населення. В зазначених гуртожитках 

планується виконати капітальний ремонт місць загального користування, а 

саме: кухонь, санвузлів, коридорів, що забезпечить мешканців гуртожитків 

більш якісними та комфортними умовами проживання, надасть естетичного 

виду. 

У 2017 році в гуртожитку на вул. Домнобудівників, 6, за рахунок коштів з 

міського бюджету виконано капітальний ремонт внутрішніх та зовнішніх 

мереж електропостачання із модернізацією трансформаторної підстанції, що 

дало можливість забезпечити безперебійне надання електропостачання в 

гуртожитку, попередити аварійні ситуації та створити комфортні і зручні 

умови проживання мешканців. 

З метою гарантування належної технічної експлуатації ліфтів та їх 

безперебійної роботи, безпеки мешканців під час користування ліфтами, у 2017 

році виконано капітальний ремонт 25 ліфтів на суму 14078,217 тис.грн., а 

також експертне обстеження 40 ліфтів, термін експлуатації яких становить 25 

років і більше, на суму 77,76 тис. грн. 

На виконання доручень міської постійної комісії депутатів міської ради 

Короля Руслана Васильовича та Немченка Андрія Миколайовича включено до 

складу міської постійної комісії із забезпечення реалізації житлових прав 

мешканців гуртожитків. 

Під час роботи зазначеної комісії постійно розглядаються різні питання 

мешканців гуртожитків нашого міста, зокрема, вирішено ряд проблем 

мешканців гуртожитків за адресами: пл.Домнобудівників, 2, корпус 1; 

пл.Домнобудівників, 6, корпус 1; вул.Старовокзальна, 42; вул.Вахрушева, 31 та 

інших. 

В галузі міського електротранспорту: 

- комунальним підприємством «Міський тролейбус» забезпечено 

виконання капітального ремонту 7-ми тролейбусів, придбано 11 автобусів; 

- комунальним підприємством «Швидкісний трамвай» забезпечено 

ремонт окремих ділянок трамвайних колій. 

Окрім того, в 2017 році запроваджено систему безготівкових розрахунків 

за надання послуг із перевезення пасажирів, що дасть змогу підвищити якість 

надання послуг із перевезення пасажирів та контролювати транспортну 

ситуацію в реальному вимірі. • 

Окрім вищезазначених заходів, здійснювалась підтримка комунального 

підприємства «Кривбасводоканал» та комунального підприємства теплових 
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мереж «Криворіжтепломережа» в частині надання фінансової допомоги на такі 

заходи: 

- придбання кришок люків та встановлення їх на комунікації; 

- придбання 10-ти комплектів газових блочних пальників; 

- придбання теплоізоляційного матеріалу для відновлення ізоляції 

теплових мереж. 

З метою належного утримання автошляхів міста у зимовий період 

придбано спецтехніку та навісне обладнання для неї, а саме: машини дорожні 

комбіновані, навантажувачі та снігонавантажувачі, відвали та ротори 

снігоприбиральні. 

Для утримання водопровідної та каналізаційної системи, усунення 

аварійних ситуацій придбано комбіновану каналопромивну машину та 

екскаватори-навантажувачі з навісним обладнанням. 

Основне завдання постійної комісії полягало в контролі виконанням 

цільових програм. Програми реалізовано на 95% від запланованого. 

В цілому в звітному періоді постійна комісія працювала злагоджено, 

професійно, відповідально. 

Сподіваюсь, що завдяки злагодженим діям органів влади, місцевого 

самоврядування, депутатського корпусу буде вирішено немало конкретних 

питань, які хвилюють наших виборців. 

Голова постійної комісії 

міської ради з питань 

комунального господарства, 
транспорту та зв’язку 

 

В.В. Абрамова 


